

# icOPEN2018 张贴报告准备细则

为了本次会议更好地展示张贴报告内容，并为优秀张贴报告的评比提供更多便利，会务组决议提供统一模板。烦请各位老师和同学点击如下链接，下载对应专题的 PPT 模板，并将最终稿件以 PDF 格式发至邮箱：[zhaojunfeng@siom.ac.cn](mailto:zhaojunfeng@siom.ac.cn)（截止日期：**2018 年 5 月 2 日**）。

For the convenience of poster authors and the best posters awards, the conference committee group will use a unified template and provide the poster boards for all poster authors. Please click on the following link to download the corresponding session PPT template, and send the final document in PDF format to the e-mail: [zhaojunfeng@siom.ac.cn](mailto:zhaojunfeng@siom.ac.cn) (Deadline: **May 2, 2018**).

- High Resolution Optical Metrology
- Digital Holography and Quantitative Phase Imaging
- 3D Computer Vision
- Image Processing and Deep Learning
- 3D Image Acquisition and Display
- Non-Destructive Testing and Inspection
- Photomechanics
- Laser micro-nano processing and Patterning
- Diffractive and Freeform Fabrication and Testing
- Optical component and system simulation
- Optical functional materials and devices
- Fiber Optics and sensing technology
- Biomedical Optics and Imaging
- Ultrafast Lasers and Applications

The image shows a poster template for the icOPEN 2018 conference. The header is blue and white, featuring the conference logo and the topic 'Topic 1: High Resolution Optical Metrology'. A manuscript number field is highlighted with a red box and labeled '1'. The main body of the poster is a large white rectangle with a red border, containing a red '2' in the top left corner. At the bottom, there is a blue footer with four contact information fields: 'Name:', 'Email:', 'Org.:', and 'Tel:'. The 'Name:' and 'Email:' fields are highlighted with a red box and labeled '3'. A small red box labeled '4' is located in the bottom right corner of the white area, containing the text 'Poster Board'.

## 填写细则如下:

The details of the poster template are as follows:

1. 背景右上角处，请务必填写稿号信息  
(格式: Arial, 55 字符, 白色)  
In the upper right corner of the background, please fill in the manuscript number.  
(font: Arial, size: 60, white)
2. 中间白色区域为报告内容填写处，样式自行设计，图片大小一律为 150dpi(右键点击图片，选择属性，点击详细信息查看水平 / 垂直分辨率是否为 150dpi)  
The middle of the white area used to fill out the contents of the poster, the format can be designed, the image resolution is unified for 150dpi (right click on the picture, select the property, click the details of the horizontal / vertical resolution is 150dpi)
3. 务必在海报末端填写联系方式，以便优秀张贴报告的评比联系  
Please fill in the contact information at the end of the poster for the best poster awards
4. 张贴报告的参会代表须在报台领取张贴报告标签，烦请于会议期间及时贴至指定位置，未贴标签的报告最终将不参与 SPIE 的收录  
The poster authors should get the label with your paper information at registration desk and paste it to your poster board. No show or no label for a poster will be reported and these paper will not be published.
5. 文档以 PDF 格式发送至邮箱：  
[zhaojunfeng@siom.ac.cn](mailto:zhaojunfeng@siom.ac.cn)，文件名以专题名 + 稿件编号命名  
Please send the document in PDF format to the e-mail: [zhaojunfeng@siom.ac.cn](mailto:zhaojunfeng@siom.ac.cn). File name: Topic + Document number